
Zápis 

z jednání komise pro revitalizaci  sídliště Šipší dne 11.prosince 2002 

 

Přítomni:Zdeněk Jirásek,Jindřich Bartoň,Martin Hlavatý,Tomáš Hobl,Josef Oppitz, 

Nepřítomni:Jiří Havlovic 

 

Program: 

1. Volba předsedy komise 

2. Noví členové komise 

3. regulační plán sídliště Šipší 

4. různé 

 

K bodu 1 – volba předsedy komise 

Na návrh členů komise byla  provedena  volba  předsedy komise . Byl  navržen  Ing.Zdeněk 

Jirásek a všemi přítomnými členy komise byl  do této  funkce schválen. 

 

K bodu 2 – noví členové komise 

Na základě  doporučení komise předložili jednotliví stávající členové návrhy na rozšíření 

komise: 

a) občané, s nimi bylo členství projednáno a kteří  s ním vyslovili souhlas: 

- Eva Hnátková, vedoucí kanceláře starosty , MÚ Kutná Hora 

- Krista Balková , vychovatelka, Studentů 134, Kutná Hora 

- Michal Polák,Mazáková 169, Kutná Hora 

- Eduard Novák,J.Zajíce 122, Kutná Hora 

- Jiří Nováček,J.Zajíce 125, Kutná Hora 

b) občané, se kterými  bude o členství jednáno: 

- Tomáš Cerman,podnikatel – projedná Ing.Jirásek 

- Pí Bochníčková –projedná Ing.Jirásek 

- Antonín Černovský –projedná Ing.Bartoň 

Komise doporučuje RM schválit rozšíření komise. 

 

K bodu  3- Regulační plán sídliště ( studie regenerace obytného  souboru) 

Ing.Oppitz seznámil přítomné se stavem projednaného regulačního plánu sídliště 

Šipší.Vzhledem k době, která uplynula od zpracování, je nutno provést aktualizaci a projednat 

nové náměty, reagující na změněné podmínky. Dále ing. Oppitz seznámil přítomné 

s možnostmi získání státní dotace na revitalizaci s podmínkami , ze kterých je možno o dotaci 

žádat s naději  na úspěch. 

Komise proto doporučuje RM zahrnout do návrhu rozpočtu na rok 2003 potřebnou částku ( 

300-500 tis Kč) na dopracování a aktualizaci regulačního plánu a uložit ORI MÚ zahájit 

potřebné kroky k přípravě projektových dokumentací pro žádost o SP. Současně komise 

doporučuje RM vyčlenit v rozpočtu cca 1 mil Kč na zahájení prací, které by pomohly zlepšení 

prostředí sídliště a jsou již možné realizovat. 

 

K bodu 4 – různé 

Komise žádá RM o vyjádření, zda má RM zájem na další činnosti komise pro revitalizaci 

sídliště a pokud ano , chce –li začít pracovat na obnově sídliště Šipší. 

Příští  zasedání  se uskuteční ( pokud nebude komise zrušena) 15.ledna 2003 od 15.30 na ORI 

MU. Pozvánky budou zaslány. 

 

Zapsal:Hlavatý 


